

2023-2024年度 小一學生註冊手續

如貴子女獲本校取錄為來年度小一學生，請留意以下事項：

1. 獲取錄學生家長必須於 23-11-2022（星期三）及 24-11-2022（星期四）上午9時至12時或下午2至4時，帶同文件親臨本校辦理註冊手續。
2. 所需文件：
 - * 自行分配學位申請表之家長存根（黃色存根）
 - * 相片一張（貼在入學表格上）
 - * 填妥之入學資料表格（表格於註冊時派發）
 - * 一個貼有 \$ 5.00郵票的 A5 回郵信封（15cm x 23cm）並寫上地址及學生姓名（供本校於2023年6月寄送辦理入學文件予貴家長）
3. 如家長因疫情影響而未能在上述限期內辦理註冊手續，須事先與本校聯絡，否則將被視作放棄學位論。

2023-2024 Primary One Registration

If your child is admitted to our school as Primary One student in the coming academic year, please note the following points:

1. Parents of admitted students must arrive at our school in person together with the required documents for registration on 23rd – 24th November 2022 (Wednesday – Thursday) from 9 a.m. to 12 noon or 2 p.m. to 4 p.m..
2. Required documents:
 - * Present the parent copy (yellow) of the Application Form for admission to Primary One
 - * Student ID photo (to be attached on the school admission form)
 - * A duly completed admission information form (the form will be distributed at the time of registration)
 - * An A5-sized self-addressed stamped envelope (\$5 stamp) (With the name of your child as the recipient)
3. Failure to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the place offered to students. Please inform the school in advance should parents not be able to complete the registration procedures within the period.